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ZAPYTANIE 
w sprawie w sprawie wymiany oświetlenia na krańcówce autobusowej MPK Janów 

 

Szanowna Pani Prezydent, 

W związku ze zgłoszeniami od mieszkańców zwracam się z prośbą o pilną interwencję w sprawie stanu oświetlenia na krańcówce 

autobusowej MPK Janów. Obecnie pod wiatą działa zaledwie jedna żarówka, a pozostałe są przepalone, co sprawia, że miejsce to 

pogrążone jest w niemal całkowitej ciemności. 

Brak odpowiedniego oświetlenia znacząco wpływa na bezpieczeństwo pasażerów oczekujących na autobus – dochodzi tam do częstych 

potknięć o krawężniki i wystające płyty chodnikowe, skutkujących upadkami. Dodatkowo, kierowcy autobusów mają ograniczoną 

widoczność osób znajdujących się pod wiatą, co w połączeniu z nieostrożnym zachowaniem niektórych pasażerów (np. będących pod 

wpływem alkoholu) stwarza realne zagrożenie potrącenia. 

W związku z powyższym wnoszę o: 

1. Pilną wymianę niesprawnych źródeł światła pod wiatą krańcówki MPK Janów, 

2. Przegląd całej instalacji oświetleniowej w tym miejscu, celem zapewnienia jej pełnej sprawności, 

3. Rozważenie montażu dodatkowych opraw świetlnych, jeśli obecna liczba punktów oświetleniowych jest niewystarczająca dla 

zapewnienia bezpieczeństwa po zmroku. 

Z uwagi na bezpośrednie zagrożenie dla zdrowia i życia pasażerów, proszę o potraktowanie sprawy jako priorytetowej. 

 

Z wyrazami szacunku, 

Magdalena Gałkiewicz 

 

 

 

 

       

  




